

## **MØTEREFERAT**

### **Arbeidsutvalgsmøte 35/19**

Dato: 04.12.19 - Møtetid: 12:15 - Møtested: Store Møterom, Gamle Fysikk

**Til:** Arbeidsutvalget  
Studentrepresentantene i Styret  
Kontrollkomiteen

**Tilstede:** Cecilie B. Raustein, Åste S. Hagerup, Annbjørg P. Stø, Marcus Ilstad og Tobias Røed, Kamilla Heggelund

**Forfall:**

**Observatører:**

**Referent:** Kine Sørli

**O-sak 105/19**                      **Orienteringer i Arbeidsutvalget**  
Tatt til orientering.

**O-sak 106/19**                      **Orienteringer av styrerepresentantene**  
Ingen tilstede for å orientere.

**O-sak 107/19**                      **Godkjenning av referat fra AU-møte 34/19**  
Referat fra AU-møte 34/19 godkjennes enstemmig

**AU-sak 93/19**                      **Campus politikk**

Annbjørg innleder saken.

Det stilles spørsmål til saken.

Saken diskuteres.

**Vedtak**

Arbeidsutvalget diskuterer saken.

## Eventuelt

- Overlapp: Åste og Cecilie tar ansvar for program. Marcus og Kamilla ønsker å være med på hele overlappen.
- Lederforum i Trondheim Kommune- Leder i VT har blitt innkalt til en del møter i kommunen hvor det diskuteres saker om angår NTNU og ikke bare velferd. Det er ønskelig at Studenttinget blir mer inkludert.
- Høring om innovasjonsstruktur- frist 20.desember, Annbjørg tar ansvar for den.
- Høring om IPR-politikk- frist 20. januar. Det er ønskelig at avtroppende lager et grunnlag for hørings svar, så kan påtroppende fafo fortsette arbeidet. Annbjørg tar hovedansvar og snakker med styrerepresentantene for støtte.
- Høring om forskrift for utdanningsstøtte- frist i slutten av februar. Åste tar ansvar for den høringen.
- Det har kommet bestilling om oppnevning av studentrepresentanter til ulike prosjektgrupper til ELG10. Disse bør oppnevnes i desember da de første møtene allerede er i uke 2.
- Tobias lurte på om han bør oversette nettsiden til Studenttinget til engelsk, samt om plattformene skal oversettes. Tobias og Kine vil se videre på dette.
- Annbjørg har fått tilbakemeldinger fra ITV'er i Ålesund fra Studentrådet NV som føler at de må sitte i Studentparlamentet. Gjøvik vil også se på problemstillingen. Det foreslås å sette ned en arbeidsgruppe for å se på problemstillingen.

## Møtekritikk

Tas til følge.

Møtet heves kl.13.26.

Cecilie B. Raustein /s/  
Leder

Kine Sørli /s/  
Referent